

Elma Water Technology Inc.〔本公司〕之註冊產品”Purificare”為高檔次之濾水產品及採用高科技過濾技術。所有產品皆由美國3M Purification Inc. (地址為400 Research Pkwy. Meriden, CT 06450-7172, USA)生產及製造進口。本品牌亦已作商標註冊，產品經已行銷北美州超過10年，網絡至歐洲及大中華地區〔包括中國，香港及澳門〕，加拿大以外代理商銷售及保修本公司之濾水系統：

中國，香港及澳門地區：明泰企業有限公司 Ming Tai Enterprise Limited

www.mtel.com.hk

所有”Purificare”濾水產品皆由美國3M Purification Inc.製造及經銷進口，與3M香港有限公司並沒有任何商業關係，亦沒有委託除本公司銷售本公司之產品。而本公司擁有美國生產商3M Purification Inc.之獨家代理權。對於近期一些不負責任的失實及誤導性聲明，本公司將保留有因聲明而引致之損失。

“Purificare” is a registered trademark of Elma Technologies Inc., and is a brand of premium water filter system utilizing advanced filtration technology. All “Purificare” products are manufactured by and imported direct from US 3M Purification Inc. (Address: 400 Research Pkwy. Meriden, CT 06450-7172, USA). The said products are patented and sold in North America for more than 10 years, distribution networks have been extended to Europe and greater China (including China, Hong Kong and Macau) five year ago. Our authorized distributors overseas are as follows:

China, Hong Kong and Macau: Ming Tai Enterprise Limited

All Purificare® products are manufactured by US 3M Purification Inc. and imported from 3M Canada Inc. We have no business relations with 3M Hong Kong Limited and did not appoint any distributor, other than that listed above to sell our products. We possess the certificates of origin of 3M Purification Inc. Recently there were inaccurate and misleading declarations; we reserve all legal rights of claims for any loss arising from such declarations.